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To: 512 s12 [ @rivm.nl
cc

SAREE rom i; EAE) IEEE SEIN iv. BE) ESE MEET rm i

BE BEL AES

From: 5 5.1.2e

Sent: Mon 11/16/2020 5:17:30 PM

Subject: RE: aantallen bevragingen/mutaties + ondertekening

Received: Mon 11/16/2020 5:17:30 PM

20201111 Opdrachtbrief gegevensvertrekking RIVM.pdf

20201116 Oplegmemo DG t.b.v. RvIG.docx

Zie aangehechte oplegnota.

Ook de opdrachtbrief aan RvIG is aangehecht.

Met vriendelijke groet,

512¢_51.2e 5122 51.2e size

8.1.2e

RIVM Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

7: +31(OEE Vv: +31(0) HEREC | care IEKECINN
Aenwezs ETI

trom: EXE] IEKECSN JEEEENrv >
Sent: maandag 16 november 2020 16:39

@rivm.nl>

@rivm.nl>

Subject: RE: aantallen bevragingen/mutaties + ondertekening

Mijn toevoegingen:

Dag 5.1.2e

Ik begreep uit het overleg vorige week met RVIG dat voortgang van aansluiting BRP niet afhangt van

ondertekening van deze AAF. De mail vanIEE; ieronder doet anders vermoeden en dat heeft ze zojuist
telefonisch bevestigd. Het doet er wel toe dat er eerst een handtekening komt. Pas daarna zal er worden begonnen
met voorbereiden en inlezen.

Ik wil graag:

* De definitieve inschatting ingevuld in het AAF ontvangen van in welke staffel (euro’s) we nu komen,

gebaseerd op de inschatting van [JEEZ (actie

SZ: mijn definitieve inschatting = 7,5 - 7,8 miljoen bevragingen. Dit is op basis van onze huidige situatie

met de autorisatie voor RVP/NHS en de inschatting vanIEEE aT verwerker meer afnemers met

17+ miljoen afnemersindicaties)

Ter info de bedragen voor de abonnementen afhankelijk van in welke staffel wij terecht komen.

https: //www.rvig.nl/actueel/nieuws/2020/01/14/abonnementenstructuur-berichtenverkeer-basisregistratie-personen-
2020

o Hierbij rekening houden en eventueel afstemmen met EE-welke strategie te volgen: zetten we hoog
of laag in (zie eerdere e-mail hieronder)?

« Een kort stukje tekst typen wat mee kan naar ter toelichting (actic EEE. :

© Wat gaan we doen?

o Waarom/waartoe?
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0 Wat kost het en hoe hebben we dat ingeschat?

Dit helpt bij het bespoedigen van het krijgen van een handtekening.

zojuist | EEEEYproberen te bellen, maar dat is niet gelukt, vandaar zo even:

* Wil je even meekijken in dit proces t.a.v. bovenstaande aspecten?
* Kun je ons helpen om de AAF voor ondertekening bij te krijgen, of regel ik dit gewoon via

5.1.2e

Mijn wens is dat jullie even met elkaar afstemmen om dit snel in orde te maken.

Dank aan allen.

Met vriendelijke groet,

EXE EEREva esc

5.1.2e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

rivm.nl

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

Sent: maandag 16 november 2020 13:14

Subject: RE: aantallen bevragingen/mutaties + ondertekening

Hallo,

T&T schat in dat het aantal mutaties =o

ffzijn en onze bevragingen van de GBA-V komen daar nog

bij. Op basis van het aantal opvragingen die nu doen zouden dat er ook zo'n|J EXE zijn. Dus we komen

ongeveer op hetzelfde uit.

Voor wat betreft de ondertekening (staat ook onderaan de AAF zelf):

*) U wordt verzocht stukken mee te zenden waaruit blijkt dat de ondertekenaar bevoegd is de rechtspersoon te vertegenwoordigen. Dit kan

blijken uit een uittreksel van de Kamer van Koophandel. Indien in het uittreksel staat dat de ondertekenaar ‘gezamenlijk met ander bestuurders’

bevoegd is, dienen deze mede te ondertekenen. Indien aan de hand van het uittreksel niet (volledig) af te leiden is of de ondertekenaar bevoegd

is, zal verzocht worden om aanvullende documentatie, zoals de statuten van de rechtspersoon. Wanneer de ondertekenaar namens een ander

tekent, wordt u verzocht een volmacht of mandaat te verstrekken.

Dus het aantal te aantal bevragingen moet nu nog ingevuld worden en daarna ondertekening door 512¢]

Ik hoop (en de RvIG ook) dat dit vandaag nog voor elkaar gaat komen dan kunnen we beginnen.

Met vriendelijke groeten,

Functioneel Ontwerper Praeventis
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Dienst Vaccinvoorziening en Preventieprogramma’s (RIVM-DVP)
Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan © | 3721 MA | Bilthoven | cebouw [IGEN

van: (ER) ES EXE CEEo civon.0 »Verzonden: vrijdag 13 november 2020 15:40

Aan: [ESE 2rivm.n>;

EXE ICKIERN <HNENEDN @ rivm.ni>; EE] EXE)ERE© ivi 01>
CC: @rivm.nl>

Onderwerp: RE: aantallen bevragingen/mutaties

Dank voor je update, EXE en het door jou na/meegestuurde gelipdatete AAF-formulier (zie bijlage).

Ik heb de bedragen in euro’s niet scherp die passen bij de diverse categorieén (aantallen mutaties uitgedrukt in

euro’s). Ik wil graag van jullie een afgestemd advies krijgen op welke categorie in te schrijven/zetten. Het lijkt me

goed dat [JEEZ maandag nog even contact zoekt met de juiste contactpersoon bij T&T hierover. Mogelijk kan |ESEg
daarna even meekijken/helpen met zijn financiéle blik?

Zojist [SICKER gesproken over de benodigde mandaatverklaring voor het RVIG (Rijksdienst Identiteitsgegevens)
en ondertekening. Alles boven de |EEEmoet door de DG RIvM EE] BE (of JERE 2's zin

plaatsvervanger, als hij er niet is) getekend worden. |JJEEZJwi| jij ons helpen dit proces in gang te zetten zodra er

duidelijkheid is op welk van de categorieén (zie bijlage) in te schrijven?

Onthoud, voor zo ver ik het goed begrepen heb: indien achteraf blijkt dat er méér mutaties geweest zijn dan

passend bij de gekozen categorie, dan volgt automatisch een naheffing, die het RIVM moet betalen. Als er echter

onverhoed (veel) minder mutaties zijn (om wat voor reden dan ook), waardoor we in een andere prijsklasse komen,
dan krijgen we ons geld niet terug.

Ik hoor graag van jullie. Alvast bedankt.

Met vriendelijke groet,

EXER)(EEEa wc

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

T +31(0)30

rivm.nl

http://www.rivm.nl|

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

Sent: vrijdag 13 november 2020 15:13

To:

Subject: aantallen bevragingen/mutaties

Hoi,
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Ik heb met T&T zitten bellen maar de persoon die daar alles van weet is er helaas pas maandag. Wat ze wel kon

vertellen is dat we nu per jaar ca. 0,5 miljoen ad hoc bevragingen doen en 3,8 miljoen afnemersindicaties hebben.

BER heeft voor mij de mutaties de afgelopen jaren geteld en dan komen we op zo'nBEE oc iddeld per

jaar.

Dus:

INE avis0,5 miljoen ad hoc bevragingen

1.7 miljoen berichten X 4,57 (van 3,8 naar 17,4 afnemersindicaties) = 7,7 miljoen berichten

Hier komen we nu op uit, met de huidige informatie. Lastig om in te schatten omdat het om een andere doelgroep

gaat. Dit is het beste wat wij er op dit moment van kunnen maken.

Wat de juiste indicatie is om in te vullen op het AAF laat ik graag aan jullie over.

Fijn weekend!

Met vriendelijke groeten,

Functioneel Ontwerper Praeventis

DienstVacanvoorziening en

2
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